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Proszę o odpowiedź w sprawie:

Po moich wniOskach o przystań kajakową zlokalizowaną w parku w Sławięcicach njęto

wykonanie projektu oraz staranie się o dotację naten cel przez MOSiR w roku 2018 i 2019.
Czy w tej Sprawie Wiadomo coś więcej? Czy dostaliśmy jakąś odpowiedź na wniosek o
dOtację? Czy projekt został Opracowany? Kiedy planowanajest budowa przystani kajakowej? .


